
PROTOKOLL NR:2 Verksamhetsåret 2018. 

Fört vid styrelsemöte med Häljarp/Saxtorp Byaförening, 2018-02-13, kl.18.30 i 

Tallstugan. 

 

Närvarande: Göran Wramfelt, Flemming Denne, Sune Lind och Christian Jönsson 

  

Förhindrade: Rolf Malmsten, Sven-Olof Westman, Charli Ahl Ludvigsson, 

 

  
§  1 Mötets öppnande 

Ordföranden öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till 

dagens möte.  

 

§  2. Dagordningen 

Dagordningen har tidigare varit utskickad godkändes att arbeta efter. 

 

§ 3. Val av justerare 

Flemming Denne valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll. 

 

§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

§  5. Avgångna skrivelser 

Göran har tillskrivit Torkel Strandberg angående trafikräkningen vi 

begärt för trafiken på Landskronavägen och Barsebäcksvägen.  
 

Göran har sänt brev till Robert Svensson på Kommunen angående 

placeringen av hastighetsmätare som satts upp på Landskronavägen. 

 

§  6. Inkomna skrivelser 

Roland Svensson har svarat angående placeringen av hastighetsmätarna 

och man kommer att flytta utrustningen till önskad plats.  

Beträffande utrustning för trafikräkning i byn kan man inte göra den 

under vintertid. Vid snöfall plogas gatorna och då äventyrar man 

utrustningen. 

 

§  7. Rapporter 

a. Ordföranden  

Fritidsnämnden tycker att det är bra att vi anordnar ett Knattelopp. 

 

b.  Kassören 

Kassörens redovisning som var utsänd tidigare godkändes och lades till 

handlingarna. Vi har fått in några till medlemsavgifter sedan förra mötet. 

Föreningen har cirka 30000: - på kontot. 

Tillståndsansökan till Polisen för vårt Valborgsfirandet i Hålan fylldes i 

Göran lämnar in det och meddelar sedan kostnaden för detta till Sune. 

 

c.  Övrigt 

Christian har meddelat styrelsen i PRO-Häljarp att de måste ta kontakt 

med Kommunen angående skötseln av de önskade Boulebanorna. 

 

 



 

 

§   8. Aktiviteter under 2018. 

Valborgsfirandet  

Flemming har sänt e-post till Kommunen angående uttag för el. 

Flemming har varit i kontakt med HIF om deras deltagande denna dag. 

Christian har varit i kontakt med KFUM-scouterna angående deras 

deltagande. 

Flemming kontaktar Jerry på ICA Nära om deltagande och hantering av 

drycker. 

Angående talare till aftonen får alla tänka till. Flemming undersöker om 

rektor på skolorna i Häljarp kan engageras. 

 

Häljarpsdagen.  

Får bero till nästa år. 

 

Knatteloppet.  

Vi får hitta en lämplig dag för genomförandet. Kan det kombineras med 

invigningen av nya förskolan/HIFs nya omklädningsrum? Göran kollar 

datum för detta. 

Fotbollsplanerna som behövs ska bokas på Fritidsförvaltningen. 

Medarrangörer, lämpliga är Team Sportia, ICA-hallen och MOOB. 

 

§  9. Förberedelser inför Årsmötet 

Sune hade Verksamhetsberättelse med sig för signering. Christian ser 

till så att Rolf och Charli skriver på. 

  

§ 10. Övriga frågor 

Skrivelse med kallelse till Årsmötet till alla hushåll i Häljarp och 

Saxtorp diskuterades. Flemming tar kontakt med Charli angående 

underlaget, lämnar det sedan till Göran. 

Göran ser till så att kopiering av materialet blir utfört. (1700 st) 
 

Styrelsen ombesörjer själv att materialet distribueras i byarna. 
 

Beslutades att inte engagera någon talare till möter. 

   

§ 11. Nästa möte 

Planeras in i början av april Christian tar fram lämpligt datum. 

  

§ 12 Avslutning 

 Ordföranden tackade och avslutade mötet 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Christian Jönsson    

 

Ordföranden    Justerare 

 

 

Göran Wramfelt   Flemming Denne 


